
  

 

 

    
Úřad městské části Praha 10 
Kancelář starostky  

   

 
Váš dopis zn.:              
Naše značka:              
Vyřizuje linka:   123 
V Praze dne:   30. 12. 2019 

 
 
Poskytnutí informace na žádost podle § 14 odst. 5 písm. d) zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném 
přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů  - DOPLNĚNÍ 
 
Městská část Praha 10, Úřad městské části Praha 10, Kancelář starostky, oddělení tiskové obdrželo dne 
27. 11. 2019 Vaši žádost podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění 
pozdějších předpisů (dále jen ,,InfZ“), o poskytnutí informací ve znění: 
 
„Dobrý den, 

žádám o následující informace týkající se vyhodnocení služeb pohotovosti v Malešicích a další informace 
viz jednotlivé body: 
 

1. Vím, že existuje statistika o tom, jaký je poměr pacientů využívá pohotovosti v Malešicích z 
Prahy 10/mimo Prahu 10. Existuje i podrobnější statistika, kolik pacientů bylo ošetřeno z 
Malešic, Záběhlic... a všech částí Prahy 10? Pokud ano, žádám o poskytnutí této statistiky. Při 
zasedání MČ, kde byla probírána petice občanů tyto argumenty uváděl mimo jiné zastupitel 
pan Maršálek a na sociálních sítích opakovaně i starostka Chmelová. Pokud daná statistika 
neexistuje a jde o pouhou domněnku, žádám, aby vedení MČ P10 neuvádělo domněnky, ale 
pouze fakta! Taktéž prosím o informaci a případné poučení vedení o spádovosti. "Spádovost v 
našem systému neexistuje, pojištěnec má ze zákona právo na volbu smluvního poskytovatele," 
uvedla mluvčí resortu zdravotnictví Štěpánka Čechová. Takže neustálé informace o spádovosti 
a o tom, kolik pacientů je odkud je zcela irelevantní, zavádějící. Prosím tedy opět, aby bylo 
provedeno poučení. Politiky a vedení neplatíme za domněnky. 

2. Zabýval se někdo, v případě Centrální pohotovosti ve FNKV i dopravou? Posílením spojů? Pokud 
se podívám například na portál dpp.cz a volím různé spoje, přímo k FNKV kupříkladu ve 23:00 
nejede nic... Jen do okolí - Kubáň, Želivského atp. Pro upřesnění, jde opět o argumenty vedení, 
zejména starostky Chmelové. Kupříkladu její oblíbená argumentace je o Záběhlicích. Ze 
Záběhlic se dostanete i v půlnoci během 17 minut k zastávce Plaňanská, tedy k současné 
pohotovosti v Malešicích (docházková vzdálenost od zastávky v případě jízdy od Záběhlic činí 
po rovině 298 metrů).  

3. Může mi někdo odpovědný říci, jak se do pavilonu S dostane hůře chodící, či starší občan? Je 
plánována nějaká asistence? Vzdálenost je od tramvají u metra Želivského přes 800 metrů s 
poměrně výrazným převýšením při cestě nazpět, podobně od Kubáně - viz přiložené mapy a 
měření... 



  

4. Z vlastní zkušenosti, ale i zkušeností okolí vím, že čekací doba ve FNKV byla  obvykle minimálně 
6-8 hodin. Kolik lékařů bude na pohotovosti navíc? Vezmu-li si informace ze zastupitelstva, 
chápu dobře, že jde o jednoho lékaře navíc? Jak se tedy v ten okamžik promítne navýšení 
personálu, když se celá "klientská" část z Malešic přesune do FNKV, přičemž víme, že jde zhruba 
o 10 tisíc lidí? 

5. Váš tiskový mluvčí, či kdo spravuje sociální sítě P10 uvádí, že zhruba polovina pacientů je 
odesílána z pohotovosti Plananská do FNKV. Kde vzal danou statistiku? Dle mě poskytnuté 
statistiky je odesílán k dalšímu ošetření průměrně každý dvacátý pacient. Takové podklady od 
vás mám. Samozřejmě mám i printscreen uváděných informací.Žádám tedy o poskytnutí 
statistiky, ze které vychází pan mluvčí, či kdo je správcem a v případě, že tomu tak není žádám 
o poučení o nepravdivých informacích, které jsou podávány občanům (opět...). 

6. Pan Kočí argumentuje řadou jiných oblastí v České republice, kde pohotovost není. Je tedy v 
zájmu pana Kočího, aby byla dobrá, dostupná zdravotní péče, včetně pohotovosti a dostupnosti 
léků, či je pan Kočí voleným zastupitelem i někde jinde, než v MČ P10? Pokud ano, prosím o 
informaci, zda-li není v rozporu být radním v Praze 10 i jinde... 

7. Paní starostka na sociálních sítích uváděla, že o pohotovosti jedná soustavičně tuším od května 
a od té doby organizuje právě i pomoc při přesunu do FNKV. Proč tuto informaci neposkytla již 
na předešlém zastupitelstvu, kde se na danou problematiku doptávala kupříkladu paní Kateřina 
Peštová? Můžete mi uvést termíny schůzek, kdy paní starostka jednala se současným vedením 
FNKV? 

8. Paní starostka v argumentaci na kumulaci funkcí, či jak ona uvádí souběh funkcí (starostka a 
senátorka) zmínila jisté placení asistentů, charity, transparentní účet. Cituji z rozhovoru pro 
ČRo: „Před dvěma roky jsem také řekla, že je pro mně nepřijatelné pobírat dva platy a že se 
platu starostky vzdám. To ale zákon zatím neumožňuje, takže budu pobírat těch 40 % a tyto 
peníze budu posílat na transparentní účet. V tuto chvíli ze senátorského platu odvádím 15 % na 
charitativní účely a už dva roky si platím jednoho asistenta. Z platu starostky bych ráda část 
peněz využila na jednoho asistenta a část na charitativní nebo dobré projekty na Praze 10,“ 
uvedla v rozhovoru. Můžete mi uvést jaký je stav od začátku jejího souběhu funkcí? Tedy 
placené asistenty z platu, odvody na charitativní účely, odvody na transparentní účet a o jaký 
účet jde - náhled účtu a kdo je vlastníkem?  

9. Žádám o informaci ke karnevalu, který byl uspořádán pro seniory v KD Barikádníků. Kolik bylo 
vydáno vstupenek, kolik byla skutečná účast. dary, které každý získal. Jaké bylo poskytnuto 
občerstvení a dále pak zda-li bylo bezplatné podávání nápojů, jakých a případně počty.  

10. Prosím také o informaci, zda-li je běžné, že MČ dotačně podporuje projekty/akce, kde je navíc 
vybíráno startovné, jsou zde sponzoři, stánky s občerstvením a další dotace od hl.m.Praha, 
konkrétně jde o závod pořádaný panem Vránkem v Malešickém parku. 

11. Kolik dětských oddílů pobírá dotace a v jaké výši? Myslím především Skaut, Junák, Ochránci 
přírody... A jaký mají účel? Spolufinancování táborů atp.?  

12. Jak probíhá vyhodnocování zadotovaných projektů, kupříkladu Májové slavnosti, Malešičák, 
finanční podpora na realizaci webových stránek oddílů atp.? Je zde nějaký kontrolní 
mechanismus, který kupříkladu vyhodnotí desetitisícové dotace s účastí několika desítek osob 
za neakceptovatelné pro příště? 

13. Využívají politici, resp.vedení MČ nějaké inzertní plochy vyjma novin, které MČ vydává? Pokud 
ano, kdo, jaké a jak jsou tyto plochy financovány a kým? Kolik stojí? Nemluvím o avizaci na 
kulturní akce. 

14. Je možné uvést, jaký plat (či platbu na dohodu aj.) pobírá současný mluvčí, dřívější pan Charvát 
a tuším že jeho nástupce byl Novák. Stačí měsíční průměr. 

15. V registru smluv je zakázka za 53.4 milionu vč.DPH podepsaná 25.9.2019 „Zpracování 
projektové dokumentace pro akci: Rekonstrukce radnice městské části Praha 10“ Kdo podobný 
stavební rozbor, přípravy atp.objednal, resp.na základě čeho se vydalo výběrové řízení? Bylo 
možné výběrové řízení ukončit s ohledem na finanční schopnost MČ? Byla by nějaká sankce? K 
čemu bude výsledná studie sloužit a v jakém časovém období může dojít k nějaké realizaci? 



  

16. Prosím o přehled všech dotací, smluv o dílo atp. které MČ uzavřela s panem Filipem Vránkem, 
(či jeho bratrem, případně spolky a firmy ve kterých figurují a MČ smlouvy s jakýmkoliv z těchto 
subjektů uzavřela smlouvu/dohodu...) který organizoval řadu akcí, mimo jiné i se startovným 
aj.jak bylo uvedeno u bodu 10 

17. Je pan Vránek i nadále zaměstnancem MČ P10, případně smluvním poradcem, organizátorem 
v KD Barikádníků? 

18. KD Barikádníků na svých stránkách uvádí: KULTURNÍ DŮM BARIKÁDNÍKŮ JE PŘÍSPĚVKOVÁ 
ORGANIZACE, JEJÍMŽ ZŘIZOVATELEM JE MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA. PŘEDMĚTEM ČINNOSTI 
ORGANIZACE JE ZEJMÉNA ZAJIŠŤOVÁNÍ KULTURNÍCH A KULTURNĚ VÝCHOVNÝCH AKTIVIT PRO 
VEŘEJNOST. Jde o zajišťování kulturních a kulturně výchovných aktivit pouze v daném KD, či je 
tím myšlena celková organizace těchto aktivit v Praze 10? Pokud v celé desítce, proč je drtivá 
část všech akcí svěřena právě řekněme externím osobám a ne KD?“ 

 
Vzhledem k tomu, že pro vyřízení Vaší žádosti byla třeba konzultace s ostatními odbory Úřadu městské 
části Praha 10, zejména s odborem sociálním, odborem kultury a projektů, odborem majetkoprávním, 
odborem kontroly a komunikace a oddělením personálním Kanceláře tajemníka, prodloužil povinný 
subjekt lhůtu podle § 14 odst. 7 písm. c) InfZ o 10 dní, tj. do 23. 12. 2019.  
 
Požadované informace Vám byly poskytnuty v souladu s Vaší žádostí elektronicky na Váš e-mail dne 
20. 12. 2019. K Vašim doplňujícím dotazům, které byly povinnému subjektu doručeny dne 22. 12. 2019, 
sdělujeme následující:   
 
k otázce č. 13, kdy uvádíte: ,,chcete mi říci, že nejsou využívány forexy“?  
 
Doplnění:  
Ano, promopanely, tzv. forexy jsou využívány. Ptal jste se ovšem na inzertní (placenou) plochu. Forexy 
jsou v majetku městské části, tudíž MČ Praha 10 v tomto případě neplatí za uveřejnění konkrétního 
obsahu.   
 
K otázce č. 14, kdy uvádíte: ,,a dále k platům, že nelze říci tabulkové zařazení“?  
 
Doplnění: Povinný subjekt uvádí, že v původním znění žádosti jste se nedotazoval na tabulkové 
zařazení (viz znění Vaší žádosti výše), které není jedinou složkou platu zaměstnanců ve veřejném 
sektoru. V návaznosti na Váš doplňující dotaz sdělujeme, že pozice tiskového mluvčího je v podmínkách 
povinného subjektu zařazena do 11. platové třídy. Ve věci případné otázky na zařazení do konkrétního 
platové stupně, popř. jiné složky platu povinný subjekt odkazuje povinný subjekt na postup stanovený 
nálezem Ústavního soudu sp. zn. IV. ÚS 1378/16 ze dne 17. října 2017 týkající se této problematiky (viz 
původní odpověď povinného subjektu k otázce č. 14 Vaší žádosti).  
 
K otázce č. 12, kdy uvádíte: ,,…a dále k otázce 12 podrobnější informaci. Jak se vyhodnocuje úspěšnost 
akce? Kdo na daných akcích byl a posudek vyhotovil“?  
 
Doplnění:  
U akcí podpořených v rámci dotačních programů vypisovaných MČ Praha 10 je kontrolována 
správnost vyúčtování projektu. V případě pochybění je na tuto skutečnost upozorněna hodnotitelská 
komise. Orgány městské části rozhodují o přidělení dotace. Na akce zaměstnanci ÚMČ Praha 10 
z kapacitních důvodů nechodí. Posudky nejsou vyhotovovány.  

 
Podle ustanovení § 5 odst. 3 InfZ bude poskytnutá informace zveřejněna způsobem umožňujícím 
dálkový přístup na internetové stránce městské části Praha 10.  



  

 
S pozdravem 
 
Bc. Jan Hamrník 
vedoucí oddělení tiskového      
 

Sídlo: Vršovická 68, 101 38 Praha 10 Úřední hodiny: tel.: +420 267093123 
Pracoviště: Vršovická 68, 101 38 Praha 10 Po, Stř  8.00 - 12.00 a 13.00 - 17.30 fax: +420            
IČ: 00063941 Čt         8.00 - 12.00 http://www.praha10.cz 
Bankovní spojení:            e-mail: posta@praha10.cz 

 


